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Entry Procedures for the Confined Space Operation
密閉空間工作之緊急應變程序
1. Security Control Centre (SCC) must be informed before any Confined Space entry.
    任何部門在進入密閉空間前一定要通知保安控制中心。 

2. Persons entering confined spaces must have a valid “Certified Worker” certificate. 
    所有進入密閉空間者必須持有有效的 “核准工人” 証明書。
3. When work is being carried out inside a confined space, a person (Attendant) must be stationed at the entrance of that confined space. This Attendant must have a valid “Certified Worker” or “Competent Person” certificate.
當有人在密閉空間內工作時，密閉空間外之入口處必須有人駐守 (駐守人)，此駐守人必需擁有有效的 “核准工人”  或是 “合資格人士”  之証明書。  
4. The Attendant stationed outside must communicate closely with the persons staying inside the confined space and to watch out for abnormal conditions.
密閉空間外之駐守人一定要和密閉空間內的人員保持緊密聯系和留意不尋常的情況。 

5. Persons inside the confined space should stay alert and watch out for abnormal changes in the environment and their health conditions, such as smell of gas, feeling of dizziness, etc. They must evacuate the confined space immediately and report the situation to their supervisor or/and seek help from the SCC. They must also warn all other persons inside the confined spaces about the situation and ask them to leave.
密閉空間內的人員必須保持警覺和留意不尋常的環境轉變和身體健康的情況，例如聞到氣體味道或感覺暈眩等；他們應立刻撒離此密閉空間及立即通知上級或/和向保安控制中心尋求援助。而且他們必須將此情況通知密閉空間內的其它人員和要求他們離開。 
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6. In the event that someone is uncomfortable or has accident inside the confined space, the Attendant stationed outside shall immediately call SCC for assistance. He/she must not enter the confined space to exercise rescue without wearing a proper breathing apparatus set and without ensuring that there is no other imminent dangers in the confined space.
若發現密閉空間內有人不適或遇意外，場外的駐守人必須立刻向保安控制中心尋求援助。他/她如無佩戴正確的呼吸保護器具和不清楚有沒有其它即時危險的情況下，絕不能進入密閉空間內進行拯救。 

7. When informed of an emergency, the Security Duty Controller should make sure that he has obtained the necessary information regarding the emergency. He should then immediately call the local Fire Services Station for assistance if necessary. At the same time, he should dispatch a team of adequate number of Security personnel to the scene to provide assistance. The Security personnel dispatched should have adequate knowledge about the hazards in confined spaces. They should also bring with them the necessary rescue equipment, including safety harnesses and lifelines, audio and visual alarm, resuscitators, and SCBA, etc.
當值保安控制員接到緊急通知時，他必須儘量收集一切有關的資料。如有需要，應立即通知消防局。在同一時間，必須委派一隊有足夠人數的保安員到現場提供協助。被委派的保安員一定要對密閉空間的危害有足夠的認識。他們亦必須攜帶所需的拯救工具，包括安全帶、救生繩、音響及視覺警報器、復甦器和呼吸輔助器等等。 

8. Before entering a confined space in attempting rescue, appropriate gas detection equipment must be used to verify the atmospheric conditions so that appropriate safety measures can be determined for the rescue.  inquiry, please contact BS Duty Controller at ext. 6465.
進入密閉空間進行拯救工作前，一定要用適當的科學儀器測試該密閉空間內之大氣情況，以採取適當的措施確保拯救工作能安全地進行。 
9. Health, Safety and Environment Office should also be informed of any emergencies concerning with confined spaces entries. 

當有關密閉空間之事故發生時必須立刻通知健康、安全及環境處。


                                                                                                                                                    20 September 2007

